
Biciklisek 
 
  Egyik nap azt kérdezte a barátnőm, hogy „Ma lesz a biciklis felvonulás, tudtad?” És én 
közben arra gondoltam, milyen jó  lenne megnézni. Aznap elég hosszú napom volt, nagyon 
elfáradtam. Este hét óra volt, harangoztak, és nemsokára jöttek a biciklisek, én pedig 
próbáltam átjutni a zebra túloldalára, a buszmegállóba -ami egy kisebb szünetben sikerült is. 
A megállóban állva viszont átadtam magam a látványnak, ahogy a sok-sok kerékpáros, kicsik 
és nagyok dudálva, integetve, nevetgélve tekertek. Voltak még egykerekező kétkerekűek, 
monociklisek, görkorisok, és akadt olyan is, aki lufiból készült cangával díszítette a 
kormányát. Szerintem nagyon jó hangulatot teremtettek, és mint tudjuk, nem csak 
szórakozásból verődtek ekkora tömegbe, hanem egy jobb, élhetőbb városért demonstráltak. 
Ám volt olyan is, akinek ez egyáltalán nem tetszett. Teljesen fel volt háborodva, hogy miért 
éppen fő közlekedési időben kell felvonulni, meg, hogy a mai fiatalok már nem tudnak mit 
kezdeni magukkal jómódjukban. És ő teljesen el van fáradva… 
  Hát igen… a mai fiatalok, de az ő korosztálya is, mivel elég sokféle korcsoport vett részt a 
felvonuláson, már csak ilyen. Lehet, hogy tévedek, de tudomásom szerint délután a „fő 
közlekedési idő” 14 és 18 óra között van, a rendezvényre pedig 19 órakor került sor. 
Elhiszem, hogy nagyon kimerült volt (talán ezért volt olyan hangos?!), de mások is lehettek 
fáradtak, mégis csendben és beletörődve nézték a felvonulást (vagy hogy mikor jön már a 
busz).  Egyébként pedig nem hiszem, hogy amikor  negyed órát késik a busz, ő is nekiáll 
szidni a sofőrt,  hiszen elő –előfordul, hogy azok is késnek annyit. 
 Sajnálom, ha ezzel bárkit megsértek, de én teljes mértékben egyetértek a demonstráció 
céljaival. Aki nem szereti az ilyesmit, próbálja meg elkerülni, vagy csendben tűrni, hogy 
legalább azok kedvét ne vegyék el, akiknek tetszik. 
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